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Zápisnica 

5. riadne zasadnutie 

Správna rada Trnavskej univerzity v Trnave 

16. október 2023 

Rokovacia sieň, Hornopotočná ul. 23, Trnava 

 

Prítomní: 

PhDr. PaedDr. Martin Bodis, PhD. - predseda            

Mgr. Stanislav Daniel   

JUDr. Martin Krivák  

RNDr. Miroslav Morovics, CSc. 

Mgr. Gabriela Pleschová, MSc., PhD.   

doc. PhDr. Michal Vašečka, PhD. 

Mgr. Martin Venhart, PhD. 

JUDr. Ing. Ladislav Vlachovič, PhD.  

 

Ospravedlnení: 

Mgr. József Berényi 

Mgr. Janka Debrecéniová, MJur, PhD. – podpredsedníčka 

                          

           

PhDr. Adriana Krupová, PhD., tajomníčka  

        

Hostia: 

prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor TU 

Ing. Daniela Naništová, kvestorka TU 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania a overovateľov zápisnice  

3. Prerokovanie a schválenie návrhu Dodatku č. 1 ku Koncesnej zmluve 

o prevádzkovaní zariadenia spoločného stravovania - Ing. Daniela Naništová, 

kvestorka TU 

4. Prerokovanie a schválenie návrhu Dodatku č. 1 k Organizačnému poriadku 

Trnavskej univerzity v Trnave – Ing. Daniela Naništová, kvestorka TU 

5. Návrh zmluvy o zriadení vecného bremena č. 753/2023 

6. Návrh zmluvy o výpožičke č. 756/2023 

7. Návrh na schválenie zapojenia TU do výzvy MŠVVaŠ SR č. 5: Podpora pri 

strategickom rozvoji infraštruktúry vysokých škôl 

8. Návrh na vyplatenie finančnej odmeny povereného rektorovi TU 

9. Prerokovanie námetov na zmeny a doplnenie štatútu Správnej rady TU 

10. Rozličné 
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Bod 1.  

      5. riadne rokovanie Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „SR TU“) 

otvoril a viedol PhDr. PaedDr. Martin Bodis, PhD., predseda Správnej rady Trnavskej 

univerzity v Trnave (ďalej len „predseda SR TU“). Privítal prítomných členov, ospravedlnil 

neprítomnosť dvoch členov (viď vyššie) a osobitne privítal prof. PaedDr. René Bílika, CSc., 

rektora TU, Ing. Danielu Naništovú, kvestorku TU a tajomníčku SR TU. Predseda SR TU 

zároveň skonštatoval uznášaniaschopnosť.  

Bod 2.  

      Predseda SR TU  oznámil, že rektor univerzity ho požiadal o rozšírenie pôvodne 

navrhnutého programu rokovania o nové body, ktoré sú vysoko aktuálne a ich odklad by 

znemožnil riešenie dôležitých investičných záležitostí univerzity. 

Rektor univerzity dodatočne navrhol zaradiť do programu SR TU tieto body: 

a)  návrh zmluvy o zriadení vecného bremena č. 753/2023; 

b)  návrh zmluvy o výpožičke č. 756/2023; 

c)  návrh na schválenie zapojenia TU do výzvy MŠVVaŠ SR č. 5: Podpora pri 

strategickom rozvoji infraštruktúry vysokých škôl; 

d)  návrh na vyplatenie finančnej odmeny poverenému rektorovi TU. 

 

Predseda SR TU  zároveň konštatoval, že z priebežnej mailovej komunikácie vzišiel námet 

vypustiť námety na zmeny štatútu z programu rokovania; preto požiadal o vyjadrenie k tejto 

veci.  

G. Pleschová nesúhlasila s vypustením tohto bodu a tiež pripomenula svoju námietku voči 

dodatočnému dopĺňaniu programu, čím sa podľa jej názoru zmenšuje časový priestor na 

prerokovanie dohodnutej témy a  vzniká časový tlak na preštudovanie dokumentácie. Rektor 

univerzity  jednak písomne a tiež na rokovaní vysvetlil objektívne dôvody dodatočného 

predloženia podkladov.  

Predseda SR TU požiadal  členov SR TU o vyjadrenie k otázke vypustenia námetov na zmeny 

štatútu SR TU z rokovania SR TU dňa 16.10.2023. Nikto z prítomných nebol za vypustenie 

toho bodu. 

Predseda SR TU  požiadal  o vyjadrenie súhlasu na doplnenie programu 5. riadneho zasadnutia 

v zmysle predložených návrhov a komunikácie a pretože nikto z členov nevzniesol žiadne 

ďalšie návrhy dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

UZNESENIE SR TU 53/2023 

SR TU schvaľuje program svojho 5. riadneho zasadnutia v znení uvedenom v tejto 

zápisnici.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   7   

za:             7         

proti:       0  
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zdržal sa:  0   

Predseda SR TU konštatoval, že návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.   

Predseda SR TU navrhol za overovateľov zápisnice M. Venharta a G. Pleschovú,  

členovia SR TU nemali námietky voči tomuto návrhu.  Po súhlase navrhnutých dal predseda 

SR TU hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE SR TU 54/2023 

SR TU schvaľuje za overovateľov zápisnice  z 5. riadneho zasadnutia SR TU  Mgr. 

Martina Venharta, PhD. a Ing. Gabrielu Pleschovú, PhD.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:  7   

za:                7      

proti:          0       

zdržal sa:    0 

Predseda SR TU  konštatoval, že návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 3.          

     Kvestorka univerzity k predloženému návrhu dodatku č. 1 ku Koncesnej zmluve 

o prevádzkovaní zariadenia spoločného stravovania uviedla, že predmetný dodatok sa 

predkladá na opätovné schválenie len z jedného dôvodu a tým je, že 20. septembra 2023 

nadobudlo účinnosť Opatrenie Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej 

republiky č. 368/2023 o sumách stravného. Výška poplatku sa z 5.50 € zvyšuje na 5.90 €. 

 

Pretože k predloženému návrhu neboli žiadne otázky, dal predseda SR TU hlasovať o návrhu 

uznesenia: 

  

UZNESENIE SR TU 55/2023   

SR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 1 ku Koncesnej zmluve o prevádzkovaní zariadenia 

spoločného stravovania 

Hlasovanie:  

Prítomní:          7 

Za:                    7 

Proti:     0 

Zdržal sa:    0 

Predseda SR TU  konštatoval, že návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 4.  

Predloženie návrhu dodatku č. 1 k Organizačnému poriadku Trnavskej univerzity v Trnave 

zdôvodnila kvestorka univerzity, ktorá uviedla, že návrh vyplýva priamo zo schválenia 

koncesnej zmluvy o prevádzkovaní zariadenia spoločného stravovania. Zamestnanci 

študentskej jedálne, ktorí boli v pracovnoprávnom vzťahu s univerzitou sa stávajú 

zamestnancami externého dodávateľa a z toho dôvodu študentská jedáleň prestáva byť 

účelovým zariadením univerzity. Ako ďalej kvestorka univerzity doplnila, že túto zmenu 

schválil Akademický senát TU.  
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    Pretože k predloženému návrhu neodzneli žiadne pripomienky, predseda SR TU dal hlasovať 

o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE SR TU 56/2023 

SR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k Organizačnému poriadku Trnavskej univerzity 

v Trnave 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   8 

za:                8               

proti:          0         

zdržal sa:    0  

Predseda SR TU  konštatoval, že návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

Poznámka zapisovateľky: počet prítomných s hlasovacím právom sa zvýšil, na rokovanie sa 

s oneskorením asi 10 minút dostavil JUDr. M. Krivák. 

 

Bod 5.  

     K predloženému návrhu zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena č. 753/2023 

kvestorka univerzity informovala, že ide o návrh týkajúci sa rekonštrukcie budovy 

Adalbertinum na Hollého ul. v Trnave, ktorá je vo vlastníctve univerzity a univerzita ju kúpila 

od mesta Trnava za 1 €. V súvislosti so žiadosťou o stavebné povolenie mesto Trnava požaduje 

ako záväzok Trnavskej univerzity so sídlom v Trnave (zaviazaná strana) strpieť bezodplatne a 

časovo neobmedzene umiestnenie káblového vedenia k svietidlám umiestneným na štíte 

budovy Gymnázia Jána Hollého, ktoré je vo vlastníctve Mesta Trnava (oprávnená strana) 

slúžiacim na ilumináciu Katedrály sv. Jána Krstiteľa. Káblové vedenie bude vedené v drážkach 

pod omietkou fasády objektu a v podkrovnom priestore pod konštrukciou sadrokartónu. Toto 

existujúce technické zariadenie bolo vybudované pôvodným vlastníkom budovy (Mestom 

Trnava) ešte pred získaním budov Adalbertinum do vlastníctva univerzity (kúpna zmluva 

č.1171/2016 zo dňa 30.12.2016). 

    K predloženému návrhu neodzneli žiadne pripomienky; predseda SR TU dal hlasovať 

o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE SR TU 57/2023 

SR TU schvaľuje návrh zmluvy o zriadení vecného bremena č. 753/2023. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   8 

za:       8               

proti:   0         

zdržal sa:   0  

Predseda SR TU  konštatoval, že návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 6. 

 

Kvestorka univerzity oznámila, že aj v prípade návrhu zmluvy o výpožičke č. 756/202 ide 

o návrh týkajúci sa rekonštrukcie budovy Adalbertinum na Hollého ul. v Trnave. Na streche 
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novodobej prízemnej prístavby budovy Adalbertinum (pozdĺž Invalidskej ulice), ktorá v 

minulosti slúžila ako kuchyňa základnej školy, sa nachádzajú tri svetlomety slúžiace na 

ilumináciu katedrály sv. Jána Krstiteľa. Z dôvodu plánovanej asanácie tejto časti budovy je 

nutné premiestniť tieto osvetľovacie telesá na iné miesto - novovybudovaný osemhranný 

ihlanový stožiar. Svietidlá budú nainštalované tak, aby sa dali natáčať v horizontálnom aj 

vertikálnom smere. Vypožičiavateľ (Mesto Trnava) požaduje od požičiavateľa (Trnavská 

univerzita v Trnave) prenechať predmet výpožičky (stožiar) do bezodplatného užívania na dobu 

neurčitú. 

    Pretože k predloženému návrhu neodzneli žiadne zásadné  pripomienky, dal predseda SR TU 

dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE SR TU 58/2023 

SR TU schvaľuje návrh zmluvy o výpožičke č. 756/2023. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   8 

za:               8               

proti:         0         

zdržal sa:   0  

Predseda SR TU  konštatoval, že návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

 

Bod 7. 

 

     Rektor univerzity k predloženému návrhu na schválenie zapojenia TU do výzvy MŠVVaŠ 

SR č. 5: Podpora pri strategickom rozvoji infraštruktúry vysokých škôl zaslal členom SR TU 

písomné zdôvodnenie vo forme listu a priamo na rokovaní uviedol, že Trnavská univerzita 

v Trnave a Univerzita sv. Cyrila a Metoda v Trnave už roky čelia tlaku na integráciu. 

V súčasnosti je vypísaná uvedená výzva, ktorá by mala priniesť zintenzívnenie a zefektívnenie 

spolupráce vytvorením konzorcia vysokých škôl s dotáciou 60 mil. €. 

 

TU a UCM už boli spoločným riešiteľom projektu s názvom Trnavský univerzitný klaster. 

Aktuálna výzva je zameraná na investičnú časť a ďalšie časti pozostávajúce z obsahu činností 

vysokých škôl. 

 

TU by do investičnej časti chcela vstúpiť realizáciou rekonštrukcie budovy Adalbertinum, ktorá 

vyžiada cca 15-17 mil. €. Ďalším investičným zámerom je výstavba auly v areáli právnickej 

fakulty. Ide o objekt bývalého kina Sloboda, ktorý je vo vlastníctve TU a je pripravený projekt 

výstavby auly.  

Problémy s kapacitami na pedagogickej fakulte a snahou presunúť miesto fakulty do centra by 

bolo možné riešiť kúpou opustenej budovy na Paulínskej ul. v Trnave, ktorá je vo vlastníctve 

STU Bratislava. Alternatívou je kúpa priestorov bývalej základnej škole v Jame v Trnave od 

mesta Trnava.  

Neinvestičné časti projektu sú zamerané na harmonizáciu vnútorných systémov 

zabezpečovania kvality, prípravu spoločných študijných programov,  vedeckých parkov 

a centralizáciu niektorých činností ako napr. knižnično-informačné služby, autodoprava, 

stravovanie. Ako rektor univerzity dodal, vo výzve nie je explicitne požadované súhlasné 

stanovisko správnej rady verejnej vysokej školy, avšak vec považuje za tak významnú 
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a vyžadujúcu množstvo následných schvaľujúcich procesov, že požiadal o pozitívnu reakciu zo 

strany členov SR TU.  

 

V otvorenej diskusii M. Venhart podporil zapojenie univerzity do uvedenej výzvy a zaujímal 

sa, či pri zlučovaní existuje aj diskusia s Materiálovotechnologickou fakultou STU; takého 

spojenie považuje za logické a podporuje ho aj M. Morovics. 

Rektor univerzity odpovedal, že takáto komunikácia a úvahy dlhodobo existujú, ale keďže 

fakulta nemá právnu subjektivitu, rozhodnutie na tejto úrovni nie je možné. 

 

G. Pleschová podporila integráciu trnavských vysokých škôl a položila otázku o možnostiach 

pomoci zo strany členov správnej rady. 

Rektor univerzity považuje aktuálnu situáciu za rozkolísanú, vyjadril však presvedčenie že 

z budúcej spolupráce orgánov univerzít môže v náročnom procese zriadenia konzorcia 

vzniknúť v neste Trnave významné slovenské univerzitné centrum s viac ako 12 tis. študentmi. 

 

Pretože žiadne ďalšie pripomienky a otázky neboli vznesené, predseda SR TU dal hlasovať 

o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE SR TU 59/2023 

SR TU schvaľuje návrh na schválenie zapojenia TU do výzvy MŠVVaŠ SR č. 5: Podpora 

pri strategickom rozvoji infraštruktúry vysokých škôl. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   8 

za:              8               

proti:         0         

zdržal sa:   0  

Predseda SR TU  konštatoval, že návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

 

Bod 8. 

 

Kvestorka univerzity zdôvodnila predložený návrh  na vyplatenie finančnej odmeny 

poverenému rektorovi Trnavskej univerzity v Trnave, prof. PaedDr. René Bílikovi, CSc. za 

vykonanie práce presahujúcej rámec pracovných činností vyplývajúcich z dohodnutého druhu 

práce. Rektor Trnavskej univerzity v Trnave pôsobil ako riešiteľ projektu „Inovovanie 

vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity 

v Trnave rozvojom personálnych kapacít, revíziou vnútorných predpisov a aktov univerzity a 

systémovým vzdelávaním vo forme e-learningových kurzov“, ktorý realizovala Trnavská 

univerzita v Trnave v rámci operačného programu Ľudské zdroje. Predmetný projekt bol 

schválený v rámci výzvy Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR  

č. OPLZ-PO1/2021/DOP/1.3.1-01, prioritná os 312010-1. Vzdelávanie v kalendárnom roku 

2021, obdobie realizácie 1.10. 2021 – 30.6.2023. 

 

V otvorenej diskusii S. Daniel informoval o svojej skúsenosti z Univerzity v Utrechte, kde sú 

platy nastavené tak, že obsahujú aj projektovú činnosť, čo vytvára predpoklad, že osoba bude 

realizovať projektovú činnosť a nie je nutné samostatné schvaľovanie odmien.  

 

M. Venhart sa vyjadril, že považuje takéto nastavenie za správne, avšak  slovenské prostredie 

nie je predvídateľné v oblasti výziev na riešenie projektov, preto takúto možnosť riešenia platu 

nie je zatiaľ možné realizovať.  



7 
 

M. Krivák citoval ustanovenie zákona o vysokých škôl, v zmysle ktorého je možné rektorovi 

poskytnúť odmenu len za plnenie merateľných ukazovateľov. 

Predseda SR TU dal do pozornosti, že merateľnými ukazovateľmi sa správna rada zaoberala na 

predchádzajúcom zasadnutí a konštatoval, že predložený návrh je odmena za riešenie projektu.   

Pretože žiadne ďalšie pripomienky neboli vznesené, predseda SR TU dal hlasovať o návrhu 

uznesenia: 

 

UZNESENIE SR TU 60/2023 

SR TU schvaľuje návrh  na vyplatenie finančnej odmeny poverenému rektorovi 

Trnavskej univerzity v Trnave, prof. PaedDr. René Bílikovi, CSc. za vykonanie práce 

presahujúcej rámec pracovných činností vyplývajúcich z dohodnutého druhu práce. 

Rektor Trnavskej univerzity v Trnave pôsobil ako riešiteľ projektu „Inovovanie 

vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej 

univerzity v Trnave rozvojom personálnych kapacít, revíziou vnútorných predpisov a aktov 

univerzity a systémovým vzdelávaním vo forme e-learningových kurzov“ v zmysle listu 

v zmysle listu č. TU_71-2023/5652 zo dňa 10.10.2023. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   8 

za:               8               

proti:         0         

zdržal sa:   0  

Predseda SR TU  konštatoval, že návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 9. 

 

Predseda SR TU konštatoval, že sumarizácia návrhov na zmeny a doplnenia štatútu SR TU je 

spracovaná, urobila ju  J. Debrecéniová. Návrhy boli vznesené od troch členov, ostatní sa 

nevyjadrili. 

 

M. Krivák uviedol, že štatút si nezaslúži rýchle prerokovanie, je za to, aby sa vytvoril priestor 

na osobitné prerokovania na zasadnutí SR TU. 

Predseda SR TU pripomenul, že v úvode, bez prítomnosti pána M. Kriváka bola diskusia na 

túto tému, pričom členovia SR TU tento bod rozhodli nevypustiť z  rokovania, preto navrhol 

debatu otvoriť, ale vec neuzatvárať.  

 

M. Vašečka dal do pozornosti možnosť posunúť vec do dvoch úrovní a to, či bude mať štatút 

správnej rady všeobecný charakter alebo to bude podrobný dokument, v ktorom budú uvedené 

detailné ustanovenia a postupy.  

 

L.Vlachovič uviedol, že sa prikláňa k všeobecnejšej verzii, pričom za dôležité považuje 

možnosť online rokovania a per rollam hlasovania za presne definovaných podmienok. 

 

M. Krivák principiálne vyjadril súhlas s formou online rokovania, považuje to za zefektívnenie 

procesu rokovania, najmä za určitých okolností, napr. zo zdravotných dôvodov. Podľa jeho 

názoru je otázne či pripraviť štatút všeobecný alebo detailný. 

Ako ďalej uviedol, ak nie je zákon dobre urobený, treba mať dobrú internú normu, napr. súdna 

rada má dobre prepracovaný štatút. Keďže zákon o vysokých školách nerieši dobre činnosť 

správnej rady, uprednostnil by rozpracovanie štatútu. 
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Predseda SR TU upozornil na nestálosť vyššej právnej normy, práve v tomto období je 

pravdepodobné, že bude zákon o vysokých školách novelizovaný. 

 

G. Pleschová podporila rozpracovanie základných procedurálnych vecí a možnosť per rollam 

hlasovania. 

 

Rektor univerzity konštatoval, že vzhľadom na zvýšené kompetencie správnej rady je 

predpoklad zvyšujúceho sa počtu zasadnutí; preto odporučil zaviesť online rokovania a per 

rollam schvaľovania. 

 

M. Krivák zdôraznil dôležitosť orgánu a zodpovednosť správnej rady, preto je potrebné podľa 

jeho názoru mať jasne definované pravidlá. Vyjadril názor,  že konečné rozhodnutie bude také, 

že niektoré veci v štatúte bude treba rozpracovať, niektoré nechať na zákon.  

 

M. Morovics považuje ťažiskovú úlohu činnosti v ekonomickej oblasti, rád by podporil 

rozpracovanie štatútu, avšak vyjadril obavu, či v tomto dynamickom prostredí dokážeme všetky 

alternatívy pretaviť do textu štatútu. Formu kombinovanej možnosti rokovania (prezenčne 

a online) podporil. 

 

Predseda SR TU poďakoval za všetky názory a diskusiu ukončil. Na základe vzájomnej dohody 

bol stanovený termín prerokovania námetov na zmeny a doplnenia štatútu Správnej rady TU na 

deň 20.11. 2023 o 13.00 h. 

 

 

Bod 10. 

 

      Na záver predseda SR TU poďakoval za aktívnu za účasť členom SR TU a zasadnutie 

ukončil. 

 

                                                                           PhDr. PaedDr. Martin Bodis, PhD.  

                        predseda Správnej rady TU  

 

                                                                           Overili:  Mgr. Martin Venhart, PhD. 

                                                                                          Ing. Gabriela Pleschová, PhD.   

 

                     

                                                                            Zapísala: PhDr. Adriana Krupová, PhD. 

                   tajomníčka SR Trnava  

Trnava 16. október 2023 

 


